


Styrelsemöte Tapetrabatten 3, onsdag 16 juni klockan 18.00 på gården.

1. Margareta öppnade mötet och hälsade alla välkomna närvarande: Uffe, Margareta, Judith, Homa, Shamim, Alex, Marcus, Irmiz och Rickard.
2. Föregående protokoll godkändes.
3. Utskickad dagordning godkändes.
4. Ekonomi
 1. Marcus hade inget att rapportera
5. Rapporter
 1. Miljöhuset har fått en skada efter att lastbil kört på. Uffe felanmäler och begär separatfaktura då det är ett försäkringsärendet.
6. Övriga frågor
 1. Efter diskussion och genomgång av roller beslutade styrelsen följande. Till ordförande valdes Irmiz som efterträder Margareta som slutar. Till kassör valdes Judith Gram som efterträder Marcus som slutar. Uffe fortsätter som sekreterare. Shamim får ansvar för föreningens nycklar. Homa ansvarar för parkeringar. Rickard sitter i styrelsen och tilldelas uppdrag på kommande möten. Alexander slutar som suppleant då han har flyttat.
 2. Under stämman röstades fram att det måste göras en bättre information och mottagande av nya medlemmar. Ordförande Irmiz ser över detta och kommer med förslag.

3. Avgift för medlemmar som inte kan närvara vid städning sattes till 250:- Styrelsen kommer att ta fram rutin för hur detta skall genomföras.
 4. Målning av parkeringsrutor kommer att utföras av medlemmar i föreningen. Uffe tar fram material och bestämmer dag i augusti.
 5. Det står många cyklar i förråd för rullstolar, flera verkar lämnade av tidigare medlemmar. Uffe tar fram info för att göra en upprensning under hösten.
 6. Vi har en medlem som hyr ut sin lägenhet utan godkännande från styrelsen. Det har blivit ett störande moment med återkommande nya hyresgäster. Homa har viss kontakt med den medlem som hyr ut olovligen. Homa återkommer med kontaktuppgifter.
 7. Flera medlemmar har problem med ComHem. Marcus ser över avtal och om det finns andra lösningar.
 8. Irmiz tyckte att vi borde ha ladd stolpar för elbilar och även carport på parkeringar. Vi skulle kunna börja med den rad p-platser som ligger närmast miljöhus. Irmiz undersöker möjligheter.
7. Mötet avslutades och Margareta, Marcus och Alexander avtackades för ett mycket gott arbete. Marcus, Judit och Irmiz som har rötter i Norrland bjöd in till surströmmingsfest söndag 4 juli 12.00 på vår gård.
8. Nästa möte onsdag den 11 augusti klockan 18

Vid protokollet.....

Ulf Thelander

Justeras.....

Irmiz C. Rosas Gómez